
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 20-12-2023 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip WBO-voorzitter & WR Dietsveld-Vogelbuurt 
Marielle Vos WBO-secretaris, Notulist & WR Planetenwijk 
Erwin Spekle WR Patrimonium 
Dick vd Schraaf WR Sinnevelt 
Teun Slijkerman WR de Krim 
Martin vd Pavert WR Vogelbuurt/ Dietsveld 
Alex Kalf WR Planetenwijk 
Paul Boom Dorpsraad Spaarndam 
  
Karin Kranendonck Gebiedsverbinder Haarlem Noord 
Rizgar Parlak Gebiedsverbinder Delftwijk, Transvaalbuurt en Meerwijk 
Guda Kay Projectleider Wijkplatforms 

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom.  

Marielle geeft aan dat Thea, Ismael en Cees zich afgemeld hebben.  

2 – Notulen vergadering 22-11-2023 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

De meeste actiepunten zijn afgehandeld. Er staat nog een punt open voor Malou, zij zou de brieven 
aan de VVE’s nog doorsturen. Marielle heeft navraag gedaan, zij gaf aan dat de brieven naar de 
betreffende wijkraden verstuurd zouden worden. Ik krijg nog bevestiging hiervan van de 
contactpersoon bij de gemeente.  

Karin geeft direct een update hierover vanuit de gemeente.  De VVE’s van Sinnevelt (Kolomstraat, 
Perkstraat en Delftlaan), tezamen met de Cornelissenstraat en Brakenburgstraat (Kleverpark) doen 
mee met een pilot van de gemeente.  

3 – Status update transitie naar Wijkplatforms (Guda) 

Guda geeft aan dat donderdagavond de belangrijke vergadering gehouden wordt tot beslissing 
hierover door de gemeenteraad. Er zijn een aantal amendementen en moties hiervoor ingediend, 
dus het is afwachten wat overgenomen gaat worden en wat niet. Een van de punten is de verlenging 
van de overgangsperiode, sommige willen dit verlengen tot 1 jaar, met een evaluatie daarbij voordat 
de Wijkraden formeel opgeheven worden.  

Afgesproken wordt dat Guda z.s.m. een korte opsomming zal versturen naar Marielle t.b.v. de WBO 
leden.  

Subsidie regeling: Na vaststelling van het beleid zal het college een subsidieregeling vaststellen, de 
verwachting is dat dit eind januari zal zijn. 

Als het aanvraagformulier op de website staat,  zal hierover door de gemeente worden 
gecommuniceerd. 

 



Menukaart ondersteuning vanuit gemeente. Guda geeft aan dat zij inmiddels een menukaart 
doorgestuurd heeft aan het WBO met daarin de mogelijkheden om cursussen en ondersteuning te 
krijgen voor de transitie. 

Afgesproken wordt dat de Wijkraden zelf hun opgave doorgeven aan Karin, zodat daar alles 
geconsolideerd kan worden. 

Rechtsvormen: Op 16/01 zal de informatiesessie over Rechtsvormen gehouden gaan worden, 
opgave graag aan Guda. 

Bert-Jan vraagt of de WBO leden ook, indien opportuun, gezamenlijk gebruik willen maken van 
modules uit de menukaart.  

Afgesproken wordt eerst de informatie sessie van 16 januari af te wachten en dan in de WBO-
vergadering van januari dit verder te beslissen. 

Marielle geeft aan dat Planetenwijk besloten heeft een Stichting te vormen en aan Guda gevraagd 
had welke notaris hiervoor gebruikt moest worden i.v.m. de kosten (die voor rekening komen van de 
gemeente) en standaardisering van de statuten. Zij heeft van Guda bevestiging gekregen dat de 
Wijkraden dit zelf moeten regelen. Guda legt uit dat de gemeente besloten heeft, dat de wijkraden 
dit zelf kunnen kiezen en regelen, hetgeen de WBO leden erg bevreemd, gezien mogelijke kortingen 
etc. 

Erwin geeft aan dat er vele vormen van een Stichting mogelijk zijn.  

Martin geeft aan dat voor de Vereniging Behoud de Hekslootpolder, door de nieuwe wet WBTR (Wet 
Bestuur & Toezicht Rechtspersonen), ook hun statuten aangepast moesten worden, dit is wel iets 
om rekening mee te houden i.v.m. de hoofdelijke aansprakelijkheid. 

Paul geeft aan dat bij aanpassingen in de statuten van Spaarndam, beide gemeentes moeten 
accorderen. 

Rizgar geeft aan dat de Krim eerst een Stichting was, maar dat er bij de wisseling van het bestuur, 
ervoor gekozen is een Vereniging te worden. Marielle vraagt aan Teun hoe dit verlopen is, hij geeft 
aan dat er veel problemen zijn geweest een nieuwe bankrekening te openen, maar dat dit als het 
goed is nu wel geregeld moet zijn. Zij weten eigenlijk nog niet of zij alsnog een Stichting gaan worden 
of niet. E.e.a. hangt af van de informatieavond en een beslissing hierover. 

Bert-Jan vraagt aan Guda wat er nu gaat gebeuren als de Wijkraad verordening alsnog langer gaat 
blijven. Welk ‘regime’ moet er dan gevolgd worden, die van de verordening op de wijkraden of de 
‘nieuwe’ voorwaarden verbonden aan het Wijkplatform. Guda verwacht dat er dan een vrije keuze 
komt  of een partij functioneert als wijkraad of als Wijkplatform. 

 

Bert-Jan vraagt hoe de communicatie vanuit de gemeente nu zal gaan verlopen, Guda geeft aan dat 
zij nog in overleg zijn over hoe dit vorm te geven. Zij hebben voor nu besloten: 

1.  Eerst intern goed te informeren, ook m.b.t. het nieuwe Participatie beleid 
2. Externe communicatie middels een info graphic of interactieve pdf en via partners te 

verspreiden (niet huis aan huis) 
3. De wijkraden kunnen deze informatie gebruiken om hierover te communiceren in hun blad 

of nieuwsbrief 
4. Per wijk zal ook gekeken worden wat er aanvullend aan communicatie nodig is. 
5. Komend jaar zal ook vanuit het programma Versterken Lokale Democratie gecommuniceerd 

worden over succesvolle initiatieven in de stad. 



Het bevreemdt de wijkraden dat er niet voor gekozen wordt om huis aan huis te flyeren, om zo 
iedereen te informeren, nu gaan er toch mensen buiten de boot vallen. Bert-Jan geeft aan dat de 
doelstelling van het opheffen van de wijkraden door de gemeente, een bredere en meer diverse 
betrokkenheid vanuit de inwoners, zou moeten impliceren. In de communicatie met de inwoners 
moet hier dan met middel en methode wel op ingespeeld worden. Bert-Jan geeft aan dat het 
gemeentebestuur deze doorontwikkeling wilde, dan lijkt het voor de hand te liggen dat zij ook de 
regie voeren over de benodigde communicatie.  

Teun vraagt hoe wijken die geen Wijkraad/platform hebben nu hun informatie gaan krijgen. Guda 
geeft aan dat hiervoor wel een andere aanpak gekozen zal worden met huis aan huis flyers of 
bijeenkomsten. 

Erwin geeft aan dat zij bezig zijn een website te bouwen t.b.v. het nieuwe Wijkplatform, zij hebben 
ervoor gekozen alleen nog maar digitaal te gaan communiceren (zij hebben nooit een wijkblad 
uitgebracht). Teun is benieuwd hoe zij dit dan voor elkaar gaan krijgen. 

Paul geeft aan dat het ook heel belangrijk is wat de bewoners willen, zij hadden het wijkblad ook 
afgeschaft, daarover zijn veel klachten gekomen vanuit de bewoners, waardoor er nu toch weer een 
huis aan huisblad is gekomen.  

Marielle geeft aan dat het wijkblad erg positief ontvangen wordt door de buurt en je via de website 
en facebook maar een relatief kleine groep mensen informeert, terwijl er nu 2500 huizen een 
wijkblad krijgen, zij zullen er zeker mee doorgaan. 

Paul is van mening dat de gemeente de initiatiefnemer is hiervan en dat daarbij hoort dat zij de 
burger duidelijk en onderbouwd moeten informeren. 

Dick voelt dat de gemeente het spannend vindt en hoopt dat er genoeg initiatieven komen vanuit de 
bewoners, hiervoor is dan wel goede communicatie nodig, waarbij de transformatie duidelijk 
uitgelegd wordt en de doelstelling van het Wijkplatform. 

Martin geeft aan dat er door de gemeente toch vaak aan de bestaande groepen advies wordt 
gevraagd, als dan aangegeven wordt dat dit straks niet meer mag, zijn de betreffende ambtenaren 
heel verbaasd, er is  dus nog een boel werk aan de winkel voor de gemeente. 

Afgesproken wordt dat dit onderwerp communicatie na 16/01 op de agenda van het WBO-overleg 
zal komen. 

Rizgar geeft aan dat Delftwijk ook besloten hebben te stoppen met de Wijkraad per 31-12-2023, 

Ook Sinnevelt zal gaan stoppen volgens Dick, de bankrekening en formele zaken worden gestopt per 
31-12-2023. Dick wil nog met Teun gaan praten over een combinatie samenwerking van Sinnevelt 
met de Krim, want hij is nog de enige die wel door wil gaan. 

Mooi door Noord: 

Op 7 februari zal er weer een sessie van “Mooi door Noord” georganiseerd gaan worden. Guda en 
Karin willen graag in overleg om dit een goede inhoudt te geven. 

In Zuid/West is deze sessie al geweest voor het gehele gebied van 10 wijken. Verschillende 
organisaties kregen 3 minuten de tijd een korte pitch te geven over wie je bent, wat je doet en wat 
kunnen anderen van jou leren. Ook de gebiedsverbinder, het Initiatieven budget en de groen aanpak 
gaven zo’n pitch, aansluitend was er een netwerk borrel. 

Ook in Schalkwijk en Molenwijk is zo’n sessie inmiddels gehouden, via de ABCD-methode (Asset 
Based Community Development), hierbij wordt er bij het verbeteren van de wijk, uitgegaan van de 



kracht van de wijk. (Als Asset wordt bv de kerk, moskee of buurthuis gezien, maar ook 
opbouwwerkers, verbinders en actieve bewoners) 

Inge vraagt wie dit dan allemaal gaat oppakken, want binnen de wijkraad heeft iedereen een baan 
en een gezin en wordt er al heel veel gevraagd van de leden, die kunnen dit er niet bij hebben. 

Guda geeft aan dat de insteek niet is alle contacten te onderhouden maar meer een beeld te 
schetsen van wat er in de wijk allemaal zit. 

Afgesproken wordt gezamenlijk een programma te maken voor de Mooi door Noord sessie. 

WBO - Rizgar vraagt of het WBO nu budget gaat krijgen. Marielle geeft aan dat dit in het begin van 
het jaar niet het geval was, maar dat de directeur van het Leefbaarheid Initiatief beslist heeft dat dit 
wel zou moeten blijven bestaan en heeft alsnog het budget toegekend aan Cees, daarna is iedereen 
die inmiddels hadden betaald voor de huur van Huis ter Zaanen terugbetaald, indien men dat wilde. 

Voor 2024 heeft Mariëlle      op verzoek van Karin al een budgetaanvraag      voor 2024 ingediend. 
Later in het jaar zal beslist gaan worden waaronder de kosten van het WBO in het vervolg gaan 
vallen. 

(o.v.v. Marielle, graag dit pas per 2025 zo in te regelen, om verwarring en fouten te voorkomen) 

Bert-Jan bedankt Guda voor haar werk hieromtrent. 

4 – Afscheid Rizgar 

Rizgar geeft aan dat hij per september/oktober geen gebiedsverbinder van Noord meer is, maar 
verantwoordelijk voor de wijkaanpakken van Delftwijk, Transvaalbuurt en Meerwijk.  Dit is domein 
overstijgend en derhalve is hij ook verbinder van deze gebieden.  

Delftwijk: Vanuit Buurts is nu ook een go gegeven dit op te gaan zetten voor Delftwijk en hebben zij 
mensen hiervoor vrijgemaakt. Bert-Jan geeft aan dat hij eigenlijk op straat afstand woont van het 
probleemgebied, maar wel in Diestveld woont. 

Rizgar legt uit dat Delftwijk & Waterbuurt uit 5400 bewoners bestaat, waarbij 6 concentraties zijn, 
waar vaak woningbouwverenigingen de huur verzorgen. Delftwijk is in 2020 opgeleverd, maar een 
groot deel van de problemen lopen al veel langer. De doelstelling is het versterken van kwetsbare 
mensen die te maken hebben met taalproblematiek, eenzaamheid, gezondheid en dus vaak zijn het 
welzijn gerelateerde problematiek. De kosten zijn zo hoog opgelopen dat de gemeente besloten 
heeft ondersteuning te gaan geven. De diensten van de gemeente, gaan meer samengesmolten 
worden met het sociale wijkteam, een formulieren brigade, opvoeding van kinderen en jongeren 
overlast. 

Transvaalbuurt: Problematiek ligt bij Ondermijning. Hier zijn ze in 2014 al begonnen d.m.v. 
Sloterweg interventies, i.v.m. zorgfraude, illegale splitsingen, de mensen kijken met argwaan naar de 
gemeente. 

Meerwijk (incl. Winkelcentrum): Ook hier is sprake van ondermijning, jongeren overlast, kwetsbare 
mensen en infrastructuur wijzigingen (bv warmtenet). Er wordt vanuit de wijk veel opgepakt, zo is er 
bij het Spaarne Gast huis iemand geweest die als voorstel de kosten van 70+ mensen wilde 
verminderen en bij PostNL is er een ontwikkelaar geweest die armoede/eenzaamheid wil opnemen 
in de app, zodat medewerkers gemakkelijk een melding kunnen maken. 

Bert-Jan geeft aan dat er ook zo’n project in Assen loopt, zij zullen hierover later verder praten. 

Marielle bedankt Rizgar voor al zijn inzet en prettige samenwerking met een passend cadeau. 



Rizgar geeft nog aan dat hij het ook heel fijn vond om met actieve bewoners samen te werken, maar 
dat hij het in het begin wel lastig vond om de juiste toon te vinden. Bert-Jan geeft nog een leuke 
anekdote. 

Martin vraagt of hij nog wel wat doet met het meldingssysteem van de gemeente. Rizgar geeft aan 
dat er veel gesprekken zijn geweest met gebruikers en analyses gedaan zijn, op veel melders. In 
sommige gevallen was hierbij sprake van psychische problemen en is daarop ook actie ondernomen. 

5 – Mededelingen Wijkraden 

Dietsveld/Vogelbuurt: (Martin) 

Skaevehuse: Het ontwerpbestemmingsplan van Skaevehuse ligt er nu. Martin heeft daarbij veel 
samengewerkt i.v.m. de Hekslootpolder. Half januari eindigt de inspraak voor het 
Ontwerpbestemmingsplan.  

Afscheid Wijkraad: Op 13 december is afscheid genomen van de wijkraad, daarbij waren oud-
bestuurders, Karin, Judith en Diana de wethouder ook aanwezig, het was een goede avond. 

Planetenwijk: (Alex) 

Wijkblad: Het Wijkblad weer uitgebracht is en veel positieve reacties heeft opgeleverd, m.b.t. het 
stuk over de Bison Bowling heeft een bewoner zelfs actie ondernomen, hetgeen gewerkt heeft. 

Kinderdagverblijf Planetenlaan - De omgevingsvergunning is nu afgegeven. 

Wijkplatform: Het bestuur heeft besloten een stichting te worden. Ernst zal voorzitter worden, 
Marielle blijft secretaris en Alex wordt Penningmeester, daarnaast hebben wij nog Wim als lid. Er 
blijft dus nog maar een klein clubje over als kernteam. 

Sportlaan: In januari of februari komt er een nieuwe bewonersbijeenkomst gegeven door de 
gemeente, omdat de vorige door de ontwikkelaar gegeven was. 

De Krim: (Teun) 

Fietsroute – deze ligt nu ter inzage voor de bewoners 

Dementie avond – Eind november heeft een bewoner een sessie gegeven over demente tijdens de 
wijkraad bijeenkomst 

Wijkplatform – het bestuur gaat door als Wijkplatform 

Sporthal – is nog pending, er zijn 45 pagina’s als zienswijze ingediend, van beide kanten missen ze 
loyaliteit. 

Indische Buurt Noord: (Inge) 

Kerstsamenzang – op Kerstavond is er weer een kerstsamenzang, vanaf 18.30 uur 

Emanuel Kerk – omgeving wordt vergroend 

Openbare ruimte – deze zou worden aangepakt, maar is uitgesteld in afwachting van het parkeer 
referendum. 

Spaarndam: (Paul) 

Kerstsamenzang – vanaf 24.00 uur 

Kerstdiner – Er wordt weer een kerstdiner georganiseerd voor mensen van de voedselbank, het 
maximum van 60 is inmiddels bereikt. 



Rietpol – Deze jachthaven is inmiddels verkocht, daar moeten huizen komen. 

Wijkplatform – zij werken al 20 jaar zo en zijn ook al die tijd een Stichting. Er zou een overleg met de 
gemeente zijn tezamen met alle partijen, maar de organisatie was fout gegaan, gelukkig is de 
bijeenkomst alsnog doorgegaan op een andere locatie. 

Sinnevelt: (Dick) 

Wijkplatform – zoals eerder aangegeven gaan zij stoppen als wijkraad en niet over naar Wijkplatform 
omdat er te weinig mensen zijn die deze kar willen gaan trekken. De laatste opkomst was 
bedroevend, het bestuur is teleurgesteld in de gemeente. Dick gaat nog in overleg met Teun om te 
onderzoeken of er samenwerking mogelijkheden zijn. 

VVE verduurzaming – interessant dat hij zelf in het appartement woont waarvan deze nu gaat 
verduurzamen maar er nog niets over gehoord is. Er blijkt in 2020 al onderzoek gedaan te zijn, 
betaald  door de gemeente, waar de beheerder vanaf wist, maar niets mee gedaan heeft en de 
bewoners niet over geïnformeerd heeft. 

Patrimoniumbuurt (Erwin): 

Afscheid Ton – na 10 jaar is er afscheid genomen van Ton van der Voort als penningmeester, Jochem 
Bossenbroek gaat hem opvolgen 

Wijkplatform – zij gaan door met de transitie naar Wijkplatform 

7 – Rondvraag 

• Karin geeft nog aan dat er Buurt bakens worden opgestart met 7 kerken waarvan er 4 in 
Noord liggen. Shelter, Sint Anna, Emanuel en Grote Kerk (Spaarndam)  

 
Om 21.30 uur wordt de vergadering gesloten en bij gesproken onder het genot van een drankje. 
 
 

Volgende WBO-vergadering is 24 januari om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 

 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart  
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   
 

 

 

 



 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Malou Zal een copy van de brief aan de VVE’s doorsturen 

aan Marielle t.b.v. het WBO 
22/11/2023 Open 

Guda Kort overzicht maken van afwijkingen beleid n.a.v. 
B&W beslissing 21/12 en naar Marielle vertur4e4n 
t.b.v. WBO 

20/12/2023 Open 

Marielle Communicatie en menu op agenda van WBO januari 
zetten 

20/12/2023 Open 

Karin I.o.m. WBO een gezamenlijk programma maken voor 
Mooi door Noord in februari 

20-12-2023 Open 

 


